
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 27. oktober 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 2 

 

Referat 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende:  

Afbud: Ann Christin, Robert, Jørgen, Lili, Madeline, Pernille, Preben, Simon B.,Ann-Lee 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

 

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

Punkt til eventuelt vedr trafik.   Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

17.35- 

17.45 

Referat: 

Ella fortalte om møde dd i UTH (UTH er unges talerør helsingør / en 

slags fælles elevråd med repræsentanter fra alle skoler.) På mødet i dag 

var der bla. dialog med borgmesteren. Følgende blev debateret: 

 Lange skoledage en udfordring – ønske om at møde lidt senere 

for de store elever.  

 Overvej om der er noget 

særligt, vi vil spørge 

eleverne om! 

 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Kasper Krog Andreasen  Forældrerep. 
Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  

Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 
Gitte Kondrup   Byrådsrep. 
Jørgen Schou   Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           

Ella Sømod   Elevrep. 
Madeline Brasch-Andersen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



 Transport til og fra skole og fritidsinteresser kan være en 

udfordring og giver lange dage. 

 Reformens krav om bevægelse blev også debatteret – det synes 

ikke implementeret på de forskellige  skoler 

 

Elevrådsmøde uge 39 på Hornbæk skole var primært ”gen-præsentation” 

og debat om renovering af skolegård og ude-områder. Elevrådet synes 

det ser godt ud, men efterlyser flere siddeområder også gerne med 

overdækning. 

 

En anden idé/ønske er muligheden  for en lektiecafe på skolen. 

 

 

 Bestyrelsens principper (D) 

 

   

17.45- 

18.15 

 Næste princip til behandling er princip nr. 5 Arbejdets fordeling 

for det undervisende personale. Oplæg Simon. 

 Mikkel og Ann-Christin fremlægger ”forældreomskrivning” af det 

senest behandlede princip.  

NB. Næste princip er et nyt princip om ”trivsels- og dannelsesmål”. 

Referat: 

Punktet udskydes , til et møde med større forældredeltagelse. 

  

  Simon 

Mikkel  

Ann-

Christin 

 Høring    

18.15- 

18.25 

Lukkedage i 2022 

Svarfristen er fredag den 29. oktober 2021 

Udkast fra Mikkel og Simon 

 

Referat: 

Enighed om at bakke op om udkastet, som sendes som høringssvar.  

 

  Simon 

 Inddraggelse af forældre i bestyrelsesarbejdet     

18.25- 

18.55 

Mikkel forbereder oplæg til mødet 

Referat: 

Lige nu holder vi ikke et særskilt forældremøde for kontaktforældre, men 

bestyrelsen har en bod ved skolens fødselsdag.  

Overvejelse om at bruge/inddrage kontaktforældrene yderligere. 

 

  Mikkel 



Forslag om evt. at sende den korte notits om bestyrelsesmødernes 

indhold direkte til kontaktforældrene.  

 

Invitere  kontaktforældrene fra alle årgangene – fx på et møde , hvor 2 -

3 temaer tages op. 

 

Tidligere har en bestyrelses-repræsentant deltaget på alle årganges 

forældremøder.Er det en opgave bestyrelsen kan løfte? 

 

 

Forslag til beslutning. 

Sikring af at bestyrelsens bod til skolens fødselsdag fungerer (dette 

tages op på sidste bestyrelsesmøde inden sommerferie) 

 

Et årligt møde, hvor kontaktforældrene mødes med bestyrelse og 

ledelse. Afprøve et sådant møde i marts 22. (forberedes på bestyrelsens 

januarmøde) 

 

 

 Karakterer    

18.55- 

19.10 

Gennemgang af resultater fra afgangsprøverne og skolens refleksioner 

Referat: 

Kort præsentation af karakterer/resultater fra skolens afgangsprøver 

over de sidste 4 år. Sammenligning år for år skal altid tages med 

forbehold i forhold til de enkelte årganges elevsammensætning.  

Desuden har de to sidste års afgangskarakterer været præget af 

Covid19. Således blev der ikke holdt prøver i 2020 men i stedet blev 

standpunktskaraktererne ophævet til prøvekarakterer. I sommers blev 

kun en del af prøverne gennemført.  

 

Uanset ovennævnte viser dette års prøvekarakterer en positiv udvikling 

med stigende karakterer.  

Skolen bruger karakterne sammen med de løbende test og prøver på alle 

årgange, til at prioriterer særlige indsatser for fag og årganges elever.  

 

Der blev også orienteret om afgangsprøvernes resultater set i forhold til 

socio-økonomisk reference. Dette er en mulighed for at få et indtryk af 

skolens prøvemæssige resultater, set i forhold til forventede resultater 

på baggrund af elevsammensætningen. Og dermed danne sig et mere 

  Bjarke 



reelt billede af udviklingen over flere år. Her ser det fint ud, da vi år for 

år har haft bedre resultater. Det skal dog bemærkes, at der for de 

seneste to år (endnu) ikke er offentlig gjort disse tal. 

 

 

 Økonomi (D)    

19.10- 

19.20 
Status: 

Skolens/enhedens samlede økonomi er i balance med et forventet 

overskud på ca. 800.000kr i 2021.  

Der er forventes et mindreforbrug på Skole og Puk, mens der forventes 

et lille merforbrug på SFO. 

Det er umiddelbart et lidt mindre overskud end fremlagt på sidste møde, 

men det skyldes, at vi har valgt at investere i indretning af nye 

læringsmiljøer (Skærmede sofaer, Stole, borde, rumdelere mm) 

 

Baggrunden for at vi ser ud til at komme ud med ovennævnte overskud 

er primært, at der er sat 500.000 af til renovering / opgradering af 

skolegården og et ligenende beløb til etablering af et overdækket 

udeområde ved SFOens ”hjerterum”. Begge dele kan af forskellige 

årsager først etableres i det nye budgetår. 

 

 

 

  Simon 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.20- 

19.30 

Anne vedr PUK: 

Byggeansøgning indsendt om en bålhytte. 

Skitur gennemføres i år på PUK 

Godt gang i aktiviteterne – fx spiseaftener. 

PUK holder spiseaften for 8. årgang, som ikke rigtig er kommet i gang 

med at bruge PUK igen efter Corona. 

 

Ubesat stilling på PUK pga at en medarbejder der er gået på pension. 

 

SFO- det går godt, flot og varieret udbud af aktiviteter. Fokus på at være 

ude. 

 

 

  Jørgen 

Anne 



 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 

19.45 

Vi har i august ansat læringsvejleder til PLC og en naturfagslærer. 1. 

oktober har vi ansat 2 lærere til fase 2. Vi har i den forbindelse oplevet 

et meget stærkt ansøgerfelt og nogle ansøgere der specifikt søgte skole 

pga vores arbejde med PBL/LEAPS. 

 

PBL udvikler vi på i 2-ugersperioderne, PBL-piloterne uddannes og de 

løfter opgaven godt. 

Ledelsens arbejder sammen med Katafonden på ”forberedelses-året” 

inden det 5-årige LEAPS-forløbet går i gang. 

 

 

  Simon 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

 Kasper har trukket fra arbejdet i skolebestyrelsen pga.manglende 

tid. 

 

  Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 
Trafikgruppe – Høring – svar senest mandag d. 22. november kl. 10. 
 

Referat: 

Simon arbejder på et høringssvar ud fra de input der er kommet. 

Ambition om at nedsætte en trafikgruppe – med deltagelse af forældre, 

der ikke sidder i bestyrelsen. 

 

  Mikkel 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

 

Referat 

Intet at bemærke 

  Mikkel 

 

Kommende punkter:  

 

Ref/ Bjarke Willemoes 


